
Overzicht participatiemomenten en resultaat daarvan mbt project 
Opaalweg 
 
datum type avond inhoud resultaat 
20 januari 2015 Eerste 

bewonersavond 
nav planontwerp; 
alle omwonenden 
uitgenodigd 

Presentatie van 
het concept plan 
door de 
ontwikkelaar aan 
de omwonenden 

Drie weken reactietermijn; nav hiervan is 
het plan op een aantal punten aangepast. 
Zo is gebouw iets op de kavel gedraaid, 
waardoor bewoners niet rechtstreeks 
uitkomen op de bestaande bebouwing, 
maar er zo veel mogelijk ‘langs’ kijken. 
De entree van het gebouw is van de 
voorzijde aan de Opaalweg verlegd naar 
de achterzijde van het gebouw aan de 
Waterlinieweg, zodat omwonenden geen 
overlast hebben van het entree. 
Van deze avond is een verslag gemaakt. 
Van de binnengekomen reacties is een 
tweekolommenstuk gemaakt. 

3 maart 2015 Tweede 
bewonersavond 
nav aangepast 
plan; alle 
omwonenden 
uitgenodigd 

Presentatie van 
het aangepaste 
plan 

Aan de bewoners is teruggekoppeld hoe 
hun wensen mbt entree en positie is 
aangepast. Op deze avond is ook een 
start gemaakt met het bedenken van de 
mogelijke invulling van de 
groencompensatie. Aan het einde van de 
avond kan men zich opgeven voor de 
klankbordgroep Opaalweg. De 
klankbordgroep heeft als doel om de 
mening van de bewoners over dit project 
zo goed mogelijk weer te geven. De 
klankbordgroep gaat niet over de hoogte 
van het gebouw en het aantal studenten 
dat hier komt te wonen, en gaat wel over 
de groencompensatie en het verkeer. Er 
gaven zich 8 mensen op. 
Van deze avond is een verslag gemaakt. 
Van de binnengekomen reacties is een 
tweekolommenstuk gemaakt. 

21 april 2015 Eerste 
klankbordgroep 
Opaalweg; 
klankbordgroep 
uitgenodigd 

Svz 
 

Op deze avond wordt gezamenlijk 
gesproken over een aantal mogelijke 
maatregelen voor groencompensatie en 
er wordt gesproken over de 
verkeerssituatie. Er worden afspraken 
gemaakt over het vervolg. 
Van deze avond is een verslag gemaakt. 

29 juni 2015 Tweede 
klankbordgroep 
Opaalweg; 
klankbordgroep 
uitgenodigd 

Svz 
 

Ook op deze Op deze avond wordt 
gezamenlijk gesproken over een aantal 
mogelijke maatregelen voor 
groencompensatie en er wordt gesproken 
over de verkeerssituatie. Er worden 



afspraken gemaakt over het vervolg. 
Er is van deze avond is een verslag 
gemaakt. 

Februari 2017 Wijkbericht aan 
alle omwonenden 

Svz In dit wijkbericht werden omwonenden op 
de hoogte gebracht van het feit dat we na 
een tijdelijke stilte weer door gaan. Men 
werd uitgenodigd contact op te nemen als 
met in gesprek wilde/vragen had over het 
project en/of als men zich alsnog wilde 
opgeven voor de klankbordgroep. Er 
kwamen op dit wijkbericht geen reacties 
binnen. 

13 april 2017 Derde 
klankbordgroep 
Opaalweg; 
klankbordgroep 
uitgenodigd 

Svz 
 

Het plan was om met de klankbordgroep 
keuzes te maken voor groencompensatie, 
binnen de financiële grenzen. De 8  leden 
van de klankbordgroep zeiden echter 
allen af; ieder vanwege persoonlijke 
redenen. De avond ging daarom niet 
door. Om in het traject geen tijd te 
verliezen door opnieuw een avond te 
organiseren, is toen besloten om, vanuit 
de uit eerdere avonden gebleken 
voorkeuren van bewoners, een 
inrichtingsplan voor het kavel en de 
directe omgeving te maken. 

Juni 2017 Bericht aan 
klankbordgroep 
Opaalweg 

Svz 
 

Omdat de avond van 13 april niet 
doorging, is een bericht gemaakt aan de 
klankbordgroep Opaalweg, om het van de 
svz op de hoogte te brengen en hen te 
vertellen dat er een inloopavond volgt. 

23 augustus 
2017 

Inloopavond 
Bestemmingsplan 
en Inrichtingsplan; 
alle omwonenden 
uitgenodigd 

Informeren over 
ontwerp 
bestemmingsplan 
en Inrichtingsplan 

De avond werd bezocht door ongeveer 20 
mensen. Er werd top een prettige manier 
gesproken over de 
bestemmingsplanprocedure, hoe men 
daar eventueel een zienswijze op kon 
indienen. Er wordt nader uitleg gegeven 
over het ontwerp (door architect en 
ontwikkelaar), waarbij werd gesproken 
over de zorgen voor parkeren, verkeer, 
het verlies van uitzicht. Er werd met de 
landschapsarchitect gesproken over het 
inrichtingsplan en de groencompensatie. 
Omdat het hier ging over een 
inloopavond, is er geen verslag van de 
avond. 

30 november 
2017 en 2 
december 2017 

Afrondend 
gesprek met de 
klankbordgroep 
Opaalweg  

Presentatie 
ontwerp voor 
groencompensatie 

Terugkoppeling over hoe de wensen van 
de klankbordgroep mbt 
groencompensatie zijn terug te vinden in 
het ontwerp van groencompensatie. 
Wederom zegde bijna de gehele 



klankbordgroep af. Slechts twee 
bewoners namen de uitnodiging aan. Met 
hen is een prettig gesprek gevoerd over 
het ontwerp. Zij konden zich daar in 
vinden, maar zijn toch tegen de komst 
van het plan.  
Met één lid van de klankbordgroep werd 
aanvankelijk een aparte afspraak gemaakt 
op een datum en tijd die haar schikte. Zij 
vond dat erg fijn, maar zei toch af. 

 


